
نشست یکروزه ائمه جماعات شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گلستان

با هدف هم اندیشی پیرامون مسائل فرهنگی و نماز، اولین نشست 
ائمه جماعات شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان با 
مدیر منطقه برگزار شد. به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گلستان، در این نشست سید محمد حسینی، 
مدیر منطقه رسالت روحانیون و ائمه جماعت در جامعه امروز را توانمند 
شدن به علم روز و آشنایی با فضای مجازی و پاسخگو بودن به شبهات 
دینی عنوان کرد.وی گفت: بایستی با چهره و زبانی خوش این فرهنگ 
دینی را در جامعه ترویج داد و لازمه این کار، امام جماعت است که 
شناخت کافی به مسائل فرهنگی بویژه فرهنگ نماز را داشته باشد. در 
ادامه این نشست امامان جماعت منطقه و نماینده ستاد اقامه نماز استان 
به بیان دیدگاه ها و پیشنهادات پیرامون مسائل فرهنگی پرداختند.این 
نشست یکروزه در راستای هم افزایی بیشتر با رویکرد اجرای برنامه 
های فرهنگی با حضور امامان جماعت منطقه و نماینده ستاد اقامه 
نماز استان به میزبانی روابط عمومی و شورای اقامه نماز برگزار گردید.

برگزاری نشست مدیرعامل شرکت گاز استان 
گلستان و مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران

علی طالبی مدیر عامل شرگت گاز استان گلستان  در نشستی 
صمیمانه با محوریت رفع  مسائل جامعه ایثارگری  با مدیرکل بنیاد 
شهید استان گلستان دیدار و گفتگو کرد.به گزارش روابط عمومی گاز 
گلستان -در این دیدار علی طالبی  گزارشاتی مبنی بر فعالیت ها و  
خدمات ارزشمند  شرکت گاز استان به جامعه ایثارگری  در راستای 
رضایتمندی خانواده های معظم شاهد و ایثارگر ارائه کرد.گفتنی است 
: در این دیدار در رابطه با خدمت به جامعه ایثارگری و  وظایف تمامی 
دستگاه ها و نهاد ها برای کسب رضایت و خدمت رسانی به این عزیزان 
مباحثی مطرح شدکه  باید دستگاه ها و ادارات  بیش از پیش  با یکدیگر 

در ارتباط  و تعامل باشند .

مدیر تولید شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوب مطرح کرد؛

 گام های بلند مناطق نفتخیز جنوب 
در مسیر تحقق برنامه تولید 1403

و  صنعتی  تجهیزات  تعمیرات،  مدیر  معارفه  و  تکریم  آئین   
ماشین آلات فرآیندی مناطق نفتخیز جنوب با حضور غلام رضا نورانی، 
مدیر تولید شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب برگزار شد.مدیر تولید 
شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوب با اشاره به برنامه ابلاغي تولید در 
دولت چهاردهم، اظهار کرد: مناطق نفتخیز جنوب مطابق برنامه ابلاغي 
سال 1403 تولید حداکثري داشته است و در برنامه جدید شرکت 
ملي نفت ایران، تکلیفي مضاف بر میزان فعلي تولید به این شرکت 
محول شد که وظیفه مدیریت تولید را دوچندان مي کند.نوراني، وظیفه 
مدیریت تعمیرات را نگهداشت تولید دانست و عنوان کرد: میزان 
به   1403 سال  برنامه  براساس  بارکاهشي  با  تأسیسات  تعمیرات 
حداقل ممکن رسید، با توجه به اینکه این دستورکار در برنامه ریزي 
معاونت  برنامه ریزي  بخش   اجرا مي شود،  نیز  آینده  تعمیرات سال 
زمان  کم ترین  در  را  تأسیسات  این  اساسي  تعمیرات  باید  خدمات 
براي 16  برنامه ریزي مدون  بر  تأکید  با  برساند.وي  پایان  به  ممکن 
ساعت کاري تعمیرات، افزود: مدیریت تعمیرات به دلیل ساعات کاري 
تابستان«  ایام  و » 24 ساعت  روزهاي عادي«  بالا » 16 ساعت در 
و  کارخانه ها  تعمیرات  روند  در  تسریع  براي  برنامه ریزي  نیازمند 
تأسیسات داراي بار کاهشي با افزودن جبهه هاي کاري است.مدیر تولید 
شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوب با اشاره به اینکه پیمانکاران تعمیرات 
باید توانایي اجراي همزمان چندین جبهه کاري را داشته باشند، ادامه داد: 
پیش از این رکوردهاي تعمیرات تأسیسات گازمایع در کم تر از یک ماه و 
تأسیسات تقویت و تزریق گاز در کم تر از 20 روز شکسته شده است، انتظار 
مي رود که در مدیریت جدید برنامه هاي تعمیرات به همین شیوه دنبال 
شود.نوراني بر تعمیر، تجهیز و نوسازي کارگاه هاي اهواز، آغاجاري و 
کارگاه شیرآلات مارون در مدیریت جدید تأکید کرد و گفت: برنامه هاي 
تولیدي که طي امسال و سال هاي آینده به شرکت ابلاغ مي شود، نیاز به 
این کار گاه ها را دوچندان مي کند، زیرا عمر بالاي تأسیسات و فرسودگي 
برخي از آن ها به میزان کارهاي تعمیراتي مي افزاید.در ادامه امید کیاني، 
موفقیت هاي حاصل شده در تعمیرات را مرهون تلا ش هاي مجموعه 
بیان کرد:  و  برشمرد  این مجموعه  ادوار مختلف  و مدیران  کارکنان 
مدیریت تعمیرات در نوک پیکان پشتیباني از خط مقدم جبهه تولید 
قرار دارد و از آن جایي که تمامي زحمات بر عهده نیروي انساني است 
باید مورد حمایت جدي قرار گیرند تا انگیزه آن ها تقویت شود. مدیر 
تعمیرات، تجهیزات صنعتی و ماشین آلات فرآیندی مناطق نفتخیز 
جنوب بیان کرد: کارکنان این مدیریت با ازخودگذشتگي سخت ترین 
اقدامات تعمیراتي را انجام مي دهند و انعکاس زحمات آن ها ضروري 
است.وي با اشاره به اینکه فعالیت کارکنان این مدیریت محدود به زمان 
و مکان خاصي نیست، خواستار تمایز نیروي انساني مدیریت تعمیرات 

با سایر واحدها شد.

منطقه  نفتی  فرآورده های  ملی پخش  مدیر شرکت  – دهقان:  ساری 
هواپیمایی  سوختگیری  مرکز  کارکنان  روزی  شبانه  تلاش  با   : گفت  ساری 
ناز  فرودگاه دشت  هوایی  ناوگان  به  رسانی  عملیات سوخت   ، ساری  منطقه 
فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر  پور  رجب  .سبحان  شود  می  انجام  ساری 
های نفتی منطقه ساری ، بیان کرد : سوخت رسانی به ناوگان هوایی فرودگاه 
بین المللی دشت ناز ساری برای پروازهای داخلی و خارجی  به صورت شبانه 
روزی و با پشتیبانی فنی ، تدارکاتی و لجستیکی شرکت ملی پخش فرآورده 

های نفتی منطقه ساری به بهترین  نحوه ممکن انجام می شود و در مجموع 
در شش ماهه اول سال 1403 مقدار حدود 6 میلیون لیتر سوخت تحویل شد 
.رجب پور اظهار کرد : با مصرف این مقدار حدود 19 درصد افزایش مصرف 
نسبت به مدت مشابه سال قبل مشاهده می شود  .سبحان رجب پور از روند 
سوخت رسانی ایمن به پروازها در فرودگاه بین المللی ساری ابراز خرسندی 
هواپیمایی  مرکز سوختگیری  کارکنان  کلیه  و  از زحمات مسئولین  و  نموده 

تقدیر نمود .

تحویل بیش از 6 میلیون لیتر سوخت به پرواز داخلی و خارجی

خبرخبر

شهر  شورای  رئیس  روستا:  کمالی  البرز-عاطفه 
در  مترو  ایستگاه  تکمیل  و  احداث  کرد:  اظهار  کمالشهر 
شهر  این  در  عمومی  نقل  و  حمل  تقویت  باعث  کمالشهر 

می شود.
از  ایستگاه مترو یکی  اندازی  راه  افشار گفت:  محسن 
موضوعات مهم شهری کمالشهر است. این پروژه که سال ها 
مطالبه اصلی شهروندان بوده، مشاور و جانمایی آن مشخص 
شده و شورای ترافیک هم مجوز ایستگاه مترو کمالشهر را 

صادر کرده است.
به حساب  پروژه ملی  این موضوع که یک  افزود:  وی 
می آید، در حال حاضر نیازمند این است که مسئولان بالادستی کار را جمع بندی کرده و شکل اجرای آن را مشخص 

کنند.
افشار ادامه داد: با توجه به ضعیف بودن توان ناوگان حمل و نقل عمومی در کمالشهر، احداث و تکمیل این ایستگاه 

در حل مشکلات ترافیکی و سهولت تردد شهروندان موثر خواهد بود.
رئیس شورای اسلامی کمالشهر گفت: در مورد گسترش حمل و نقل عمومی برای اختصاص اتوبوس مورد نیاز، 
قراردادی با شهرداری کرج داریم که بر مبنای آن 11 تا 30 دستگاه اتوبوس در روز باید به کمالشهر اعزام شود. اما این 

تعداد شش یا هفت دستگاه در روز است.
وی یادآور شد: دلیلی که برای محدودیت در اختصاص اتوبوس به کمالشهر عنوان می شود، مشکلاتی نظیر کمبود 
خودرو و یا راننده است که باعث شده به قرارداد پایبند نباشند. اما با پیگیری های شورای اسلامی کمالشهر و تلاش 

مدیرعامل سازمان حمل و نقل عمومی سه دستگاه دیگر برای خدمت رسانی اضافه شده است.

البرز- عاطفه کمالی روستا: مصطفی رشیدی گفت: 
کلنگ زنی تقاطع غیر همسطح شهید  کچویی برگ زرینی 

در کارنامه دوره دوم مدیریت شهری فردیس است.
حاشیه  در  فردیس  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
شهید  غیرهمسطح  تقاطع  پروژه  دو  زنی  کلنگ  مراسم 
و  فردیس  شهرداری  عمران  معاونت  ساختمان   ، کچویی 
افتتاح قرائت خانه حافظ که صبح امروز با حضور مسئولان 
تمام  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  شهری  مدیران  شهرستان، 
بین  تعاملی  و  جمعی  خرد  با  فردیس  شهر  پروژه های 

شورای اسلامی شهر و شهرداری در حال انجام است.
رییس کمیسیون عمران، شهرسازی، املاک و حقوقی شورای اسلامی شهر فردیس با بیان این مطلب که باید با 
همدلی، همراهی و وحدت کارهای عمرانی، فرهنگی، مسائل شهری را پیش ببریم، تصریح کرد: تنها با وفاق می توانیم 
از ظرفیت های موجود برای خدمت به شهروندان نهایت استفاده را ببریم .سخنگوی شورای اسلامی شهر فردیس در 
ادامه یکی از ضرورت های اجرای پروژه تقاطع غیر همسطح شهید کچویی را کاهش بار ترافیکی و تسهیل دسترسی 
برای ساکنان عنوان کرد و افزود:این پروژه با اعتبار 2 هزار و2۸۸ میلیارد ریال اعتبار در مدت زمان 1۸ ماه به بهره 
برداری می رسد.وی بیان کرد: پروژه ساختمان معاونت امور زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک نیز  با اعتباری بیش از 4۵1 
میلیارد ریال در زمینی به مساحت ۷00 متر مربع با زیربنای 19۷3 متر در طبقه،  ظرف مدت 11 ماه احداث می شود.
رییس کمیسیون عمران، شهرسازی، املاک و حقوقی شورای اسلامی شهر فردیس در پایان به افتتاح قرائت خانه 
حافظ در رزکان اشاره کرد و گفت: این قرائتخانه با اعتباری بیش از ۵۵ میلیارد ریال  با زیربنای 200 متر مربع امروز 

افتتاح و در اختیار شهروندان عزیز فردیسی قرار گرفت.

رئیس شورای شهر:
کمالشهر نیاز به مترو دارد !

 کلنگ احداث تقاطع غیرهمسطح 
شهیدکچویی به زمین زده شد

مدیران  با  تبریز  بازرگانی  اتاق  بانک  کمیسیون  مشترک  جلسه  در 
بین  تعامل  تقویت  راهکارهای  و  آذربایجان شرقی، چالش ها  استان  بانک های 

بانک ها و صنایع مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
اعضای  نشست  این  در  تبریز،  بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
کمیسیون بر اهمیت همکاری و همدلی در بهبود شرایط اقتصادی و تأمین 
مالی فعالان صنعتی و لزوم شفافیت در فعالیت های اقتصادی و بازگشت منابع 

مالی به استان تاکید کردند.
رضا جعفری، عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی تبریز ، در این جلسه بر 
اهمیت حل مشکلات ناترازی بانک ها و تأثیر آن بر صنایع و بخش خصوصی 
و  مالی  تأمین  برای  جایگزین  نبودروش های  به  اشاره  با  کرد.وی  تأکید 
بازار بورس گفت: این امر، بار سنگینی بر دوش بانک ها قرار  بی اعتمادی به 
داده است و همچنان زحمت تامین مالی واحدهای تولیدی بر دوش بانک ها 
واحدهای  خود  موجود  منابع  اعلام  با  بانک ها  است  شایسته  و  است  استوار 
مطالبات  پیگیری  بر  تاکید  با  کنند .جعفری  یاری  مالی  تامین  در  را  صنعتی 
در شورای  بانک های خصوصی  گزارش دهی  از عدم  ملی،  مراجع  از  استانی 

هماهنگی بانک های استان و گزارش دهی به مسئولان استان انتقاد کرد.
اندک  حجم  به  اشاره  با  تبریز  بازرگانی  اتاق  رئیسه  هیئت  عضو 
سرمایه گذاری های دولتی و خصولتی در استان در مقایسه با سرمایه گذاری های 
بخش خصوصی گفت: 90 درصد سرمایه گذاری ها در استان مربوط به بخش 
خصوصی است و پابرجا ماندن این واحدها به همت مدیران بانکی بوده است.

عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی تبریز، با انتقاد از کم لطفی بانک ها در 
بخش خصوصی  رگ های  در  خون  اگر  گفت:  صنایع،  به  تسهیلات  پرداخت 

تزریق نشود، ادامه کار مشکل خواهد بود.
وی از آمادگی بخش خصوصی برای همکاری متقابل با بانک ها خبر داد 

با  مذاکره  از طریق  را  بانک ها  مطالبات  از  بخشی  اعلام کرد که می توانند  و 
هم صنفان خود حل کنند.

از  بخشی  بازگشت  لزوم  بر  همچنین  تبریز  اتاق  رئیسه  هیئت  عضو 
و  تشویق  در  تبریز  اتاق  آمادگی  از  و  کرد  تأکید  استان  به  مالی  گردش 
ترغیب مدیران برخی واحدهای تولیدی استان به انتقال سپرده های بانکی 
خصوصی  بخش  با  بانک ها  اختلاف  فصل  و  حل  استان،  به  تهران  از  شان 
در پرداخت مطالبات معوق، از طریق مذاکره و ظرفیت کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید و پیگیری انتقال حساب ها و بخشی از گردش مالی مس 

سونگون در استان خبر داد.
جعفری ارتباط صادقانه را پیش شرط مشترک برای همکاری بین بانک ها 
و صنایع دانست و افزود: بسیاری از دستورالعمل های ابلاغی از تهران بیشتر 

مانع فعالیت صنایع هستند تا تسهیل کننده.
وی در پایان به لزوم فرهنگ سازی در بازار سرمایه غیر از بانک ها اشاره 

به دلیل  که  چرا  است،  فرهنگ  زمینه  این  در  ما  اصلی  مشکل  گفت:  و  کرد 
تاریخی بودن صنعت در استان ما، فعالان اقتصادی احتیاط بیشتری در رابطه 

با روش های جدید تأمین مالی به خرج می دهند.
مهدی امینی، رئیس کمیسیون بانک، مالیات، کار و تامین اجتماعی اتاق 
تبریز، در این نشست که به منظور بررسی مطالبات مشترک واحدهای صنعتی، 
معدنی و تجاری برگزار شد، بر لزوم همکاری و همدلی بین بانک ها و صنایع 

استان تأکید کرد.
وی هدف از تشکیل جلسه را بررسی خواسته واحدهای تولیدی و  صنعتی 
استان در خصوص تامین مالی و تسهیلات دهی بانک ها در نیمه دوم سال و 
همچنین ابلاغ اعلام آمادگی و منابع بانک ها به واحدهای تولیدی عنوان کرد .
در  سرمایه  در  توجهی  قابل  نقش  استان  صنایع  داشت:  اظهار  امینی 
گردش استان در بانک ها دارند، با این حال برخی از واحدهای صنعتی در سایر 
استان ها حساب های بانکی افتتاح کرده اند و ما سعی داریم از طریق تعامل، 

این سرمایه ها را به بانک های استان بازگردانیم.
رئیس کمیسیون بانک، مالیات، کار و تامین اجتماعی اتاق تبریز، علت 
عمده انتقال سپرده های بانکی صنعتگران به تهران را اختیارات محدود مدیران 

بانک های استانی در مقایسه با بانک های تهران دانست.
رئیس کمیسیون بانک، مالیات، کار و تامین اجتماعی اتاق تبریز، ناترازی 
و  دانسته  یکسان  دولتی  و  بخش های خصوصی  برای  را  مالی  و  پولی  منابع 
تصریح کرد: برخی از بخشنامه های داخلی موجب محدودیت برای بانک های 
به  اشاره  با  تبریز،  بازرگانی  اتاق  دبیر  محرم پور،  است.جعفر  شده  خصوصی 
اهتمام این اتاق در راستای افزایش تعامل بین بانک ها و صنایع گفت: تاکنون 
دوره های آموزشی و همایش های مختلفی درباره شیوه های جدید تأمین مالی 

در اتاق بازرگانی تبریز برگزار شده است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان گفت: تسهیل تولید و 
رفع موانع واحد های تولیدی، رونق اقتصادی استان را به دنبال خواهد داشت 

لذا باید از تولیدکنندگان واقعی حمایت شود. 
 به گزارش روابط عمومی استانداری کردستان، علی نوری در دویست و 
هفدهمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان که در محل سالن 
شهدای گمنام استانداری با 10 دستور کار برگزار شد، اظهار داشت: حمایت 
از سرمایه گذاران و رفع موانع تولید جهت رونق اقتصادی و ایجاد اشتغال در 
استان یکی از اولویت های دولت در کردستان است و تحقق این امر، مستلزم 

همکاری و مساعدت لازم دستگاه های اجرایی استان است.
تولید  تسهیل  به  نسبت  ویژه ای  اهتمام  باید  اجرایی  مدیران  افزود:  وی 
و رفع موانع واحد های تولیدی، خدماتی و گردشگری داشته باشند و مسیر 

جذب و پیشرفت سرمایه گذار را هموار کنند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان تصریح کرد: تعدادی 
و  بوده  کار  به   استان مشغول  در  بدون هیچ حاشیه   ای  تولیدی  واحد های  از 
زمینه اشتغال افراد زیادی را فراهم کرده اند نباید با سنگ اندازی مانع فعالیت 

این واحد ها شد.
نوری بر همکاری بانک ها با تولیدکنندگان در استان تاکید و خاطر نشان 
اجرای  نتایج  باید  آینده  روز  اجرایی ظرف مدت 10  کرد: همه دستگاه های 
مصوبات کارگروه را گزارش دهند در غیر اینصورت نسبت به عدم پاسخگویی 

به سازمان بازرسی کل استان معرفی خواهند شد.
با تلاش و تعامل اعضای کارگروه  شایان ذکر است که در جلسه امروز 
تسهیل و رفع موانع تولید در استان مشکل یکی از کارگاه دانه بندی شن و 

ماسه بعد از 12 سال رفع و تعیین تکلیف شد.
و  خدماتی  تولیدی،  واحد   9 پرونده  جلسه  این  در  امروز  همچین 
سیلوی  شرکت  گردشگری،  مجتمع  مرغ،  شتر  پرورش  از؛  اعم  گردشگری 
واحد ها  این  مشکلات  رفع  خصوص  در  تصمیماتی  و  مطرح   … و  گندم 

اتخاذ شد.
این  گذشته  در 216 جلسه  این جلسه،  در  ارائه  شده  گزارش  براساس 
کارگروه هزار و 9۵2 پرونده مطرح شده است که منجر به تصویب سه هزار 
و 442 مصوبه گردیده و ۷4 درصد مصوبات این کارگروه تاکنون انجام شده 
است. با اجرایی شدن مصوبات این کارگروه تاکنون اشتغال 21 هزار و 9۷0 
نفر تثبیت شده و با اجرای کامل این مصوبات میزان اشتغال تثبیت شده به 

23 هزار و ۸۸۸ نفر خواهد رسید.

اولویت کاری کمیسیون بانک اتاق تبریز؛

بررسی ظرفیت بانک های استان برای تامین مالی صنایع تا پایان سال

رونق اقتصادی با رفع موانع تولید محقق می شود؛ ضرورت حمایت ویژه از تولیدکنندگان در کردستان
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